
Protokoll Sorgarden Arsstamma 2023-03-25 

1. Motets Oppnande.
Ordforande Carina Ulvegren oppnade motet.

2. Val av ordforande
Ole Jorgen Persson valdes till motets ordforande.

3. Val av sekreterare
Max Hagelstam valdes till sekreterare.

4. Justering av rostlangd
Rostlangden justerades till 36 rostberattigade hushall.

5. Ar motet behorigen utlyst.
En diskussion uppstod om stamman behorigen utlysts efter Rolf Karlssons

protest gallande detta. Diskussionen omfattade fragan med hur foreningen tar

in motioner. Motioner ska inkomma 6 veckor fore stamman men det ar svart

att veta om man som medlem inte vet nar stamman ska genomforas. Efter

kontroll i foreningens stadgar konstaterades att:
• medlemmar (en femtedel) kan ga ihop och krava en extrastamma.
• det inte star i stadgarna om hur styrelsen ska pakalla att medlemmar ska

inkomma med motioner.
• att stamman ska genomforas innan april slut.

Ole Jorgens kommentar: Styrelsen bor titta over stadgarna angaende

motioner.

Stamman konstaterade att motet behorigen utlysts enligt stadgarna tva 
veckor fore stamman. 

6. Godkannande av dagordning.
Stamman godkande dagordningen. Sent inkomna motioner kan redovisas

under ovriga fragor.

7. Val av justerlngsman, tillika rostraknare:
Bjorn Erda I och Anne Pilgrim valdes till justerare och rostraknare.

8. Styrelsens och revisorernas berattelser
a. Verksamhetsberattelse for 2022:
Carina Ulvegren redogjorde for verksamhetsberattelsen.
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Styrelsen har under 2022 arbetat med laddboxar, parkeringarna och arets 

underhallsarbete med bland annat spolning infor filmning av 

avloppsstammar, enligt de atgarder som angetts i underhallsplanen. 

Styrelsen har totalt haft 12 styrelsesammantraden under aret. 

En and ring for ekonomiska delen under aret 2022 ar att Sorgarden infort 

momsregistrering, det innebar inte nagon ekonomisk forandring for 

medlemmarnas avgifter men det blir arbetsmassigt mer jobb for 

kassoren. lnfor 2023 har vi hojt avgiften med 200 kr for att ta hojd for att 

leverantorerna okar kostnaderna. 

Styrelsen genomfor arliga besiktningar av lekplatserna som har visat att 

dessa ar eftersatta och darfor finns en plan for stegvisa upprustningar. 
Under 2022 har lekplats 3 renoverats. 

Styrelsen har ocksa arbetat vidare med laddboxarna och processen med 
dessa redogors for i senare informationspunkt. 

Vida re redogjorde Carina for en del av de uppgifter som servicegruppen 
ar behjalplig med i foreningen. Bland annat har underhallscentralen har 
fatt mojlighet till separat stromforsorjning. 

Carina berattade ocksa om att stadgarna reviderats under 2022. 

Kommentarer fran flera medlemmar ar att styrelseprotokollen saknas 
eller ar inte gar att na pa hemsidan. Carina ombeder medlemmar att ta 
kontakt om det uppstatt tekniska problem sa att styrelsen kan atgarda 
dessa. 

Stamman godkande verksamhetsberattelsen och den lades till 
handlingarna. 

b: Ekonomiska berattelsen for 2022 
Mats Dufberg undrade varfor resultat- och balansrapporten inte var med 
i kallelsen. 
Carina beklagade att den saknades i kallelsen men papekade att den inte 
maste vara med, eftersom punkten ar en foredragning av den 
ekonomiska berattelsen. Resultat- och balansrakning fanns tryckta for 
utdelning pa stamman. 

Carina redogjorde for resultatrakningen. 

Balansrakningen befanns vara ofullstandig. En diskussion uppstod om 
stammans kommande beslutspunkter skulle kunna genomforas utifran 

oklarheter i den ekonomiska berattelsen. ~ 
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Revisorn Sonya Demir ombads att muntligen redovisa for revisionen och 

hon kunde beratta att rakenskaperna gatts igenom och funnits korrekta. 

Efter diskussion lades tva forslag: 

Forslag 1: Bordlaggning av punkterna 8, 9, 10, 11 och 14 och att styrelsen 

kallar till en ny stamma. 

Forslag 2: Motet fortsatter men att en ny komplett redovisning skickas ut 

sa fort som mojligt. 

Justering av rostlangd: 35 rostberattigade hushall. 

Forslag 1: fick 17 roster; Forslag 2: fick 18 roster 

Stamman beslutade att fortsatta motet. 

9. Ansvarsfrihet for styrelsen for verksamhetsar 2022:

Stamman beviljade styrelsen ansvarsfrihet.

10. Styrelsens forslag - beslutspunkter:

a. Forslag om nya fjarravlasare

Bjorn Sundblad redovisar hur det nya systemet for fjarravlasning av

varme/vatten fungerar och foreslog att samfalligheten installerar fjarravlasare 

for totalt 57 000 kr.

Stamman bifoll forslaget. 

b. Forslag om ny debiteringsmodell for avstamningar via Techem

Bjorn Sundblad redogjorde for fordelarna med den nya debiteringsmodellen

som Techem erbjuder. Samfalligheten och husagarna far battre overblick over

sin forbrukning och tillgang till support. Kostnaden ar 240 kr per hushall och ar

vilket bara ar lite dyrare an idag.

Stamman bifoll forslaget till debitering via Techem och fastslog samtidigt att 

de beslutade berakningsprinciperna fran 2017 fortfarande galler. 

11. Fraga om arvoden till styrelseledamoter och revisorer och ovriga (beslut):

Valberedningen hade ett forslag kring arvoden for 2024.

Stamman bifoll valberedningens forslag.

12. Styrelsens foredragning om reviderad underhallsplan

Bjorn Sundblad redogjorde for underhallsplanen som delades ut till alla
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medlemmar i samband med kallelsen till stamman. 

13. Sorgarden har bland annat hand om: 
- Elsystemet 
- Vattensystemet 
-Varme 
-Asfalt 
- Belysning. 

Var primara uppgift ar att skota detta och enligt lagen maste vi ha en 
underhallsplan och en ekonomisk avsattning. 

Vart underhallsbehov for en 51-arig anlaggning kommer att aka, framforallt 
kommer byte av varme och avlopp och aven elstambytet att kosta valdigt 
mycket. Darfor behaver vi bygga upp en buffert for kommande utgifter. 

Beraknad total kostnad for underhall fram till 2052 ar 34 784 000 kr. 
Var underhallsskuld idag ar 7 765 000 kr (se s. 23 i Underhallsplan 2023-2052) 

Servicegruppen efterfragade en battre kommunikation mellan styrelsen och 
gruppen for att kunna ge sina asikter om anlaggningens skick och 
renoveringsbehov. 

14. lnformationspunkter: 
a. genomford energiutredningen 

Bjorn Sundblad gick igenom energiutredningen, konstaterade att det 
finns en del vi bar investera i, bland annat ny belysning i garagen. 

b. Elladdstolpar: 
Max Hagelstam redovisade hur det gar med utredning och upphandling 
for Sorgardens mojlighet till elbilsladdning. 

Forhoppningen ar att Sorgarden kan investera i infrastruktur med 
lastbalansering (som kontrollerar att ingen laddare forbrukar for mycket 
strom) och sedan infora ett tillfalligt laddningstillstand. 

Sena re gar vi vidare med att andra vart anlaggningsbeslut sa att vi kan 
fa en permanent losning. 

Ytterligare en stamma kommer att behovas for att genomfora detta och 
da kan ett specifikt informationsmote ocksa genomforas med var 
konsult Daniel Markanger. Datum och tid kommer att meddelas sa fort 
det ar mojligt. 

Max efterlyste ocksa andra som kan delta i elbilsgruppen da den bestar 
endast av en person i dagslage. 
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15. Styrelsens forslag till budget och debiteringslangd 

a. Reviderad budget for 2023 (manadsavgift). 

Stamman godkande reviderad budget for 2023 

b. budget for 2024 (manadsavgift for 2024) 

Stamman bordlade budget for 2024. Detta kommer att tas upp till 
kommande extrastamma. 

16. Val av styrelse: 

a. Faststallande av antalet ordinarie ledamoter i styrelsen (Sst) 

Stamman faststallde antalet ordinarie ledamoter till S stycken. 

b. Val av ordinarie ledamoter till styrelsen 
Valberedningen foreslog att styrelsen skulle besta av foljande ordinarie 
ledamoter: 

Bjorn Sundblad, omval pa 2 ar 
Haris Livak, vald 2022, 1 ar kvar pa mandatperioden 
Max Hagelstam, omval pa 2 ar 
Sonya Demir, nyval pa 2 ar 
Kulvinder Singh, nyval pa 1 ar 

Stamman valde ordinarie ledamoter enligt valberedningens forslag. 

c: Val av ordforande: 
Valberedningen foreslog Max Hagelstam 

Stamman valde Max Hagelstam till ordforande pa ett ar. 

d: Faststallande av antalet styrelsesuppleanter: 

Stamman faststallde antalet styrelsesuppleanter till 3 stycken. 

e: Val av Suppleanter 
Valberedningen foreslog Mats Dufberg och Sakina Zibari som 
styrelsesuppleanter. 

Bland de narvarande nominerades aven Bjorn Erdal och Nanda Doraswamy 
som suppleanter. 
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Sluten omrostning begardes. 

Stamman beslutade att valja Bjorn Erdal, Sakina Zibari och 

Nanda Doraswamy till styrelsesuppleanter. 

16. Val av ordinarie revisorer och revisorssuppleanter 
Valberedningen foreslog som revisorer Christer Axberg, nyval och Jonas 

Svensson, nyval och som revisorssuppleanter Gunnel Julin, omval och 

Pura Maria De Bystrom, nyval 

Stamman beslutade att utse Christer Axberg och Jonas Svensson till 
revisorer, samt Gunnel Julin till revisorssuppleant. 

17. Val av valberedning 

Stamman beslutade att utse Michaela Hedberg-Makynen, ordinarie, Scarlett 
Stahl, ordinarie, lngalill Evemar, suppleant, och Anne Pilgrim, suppleant. 
Michaela Hedberg-Makynen valdes till sammankallande. 

1s. ovriga fragor. 
Bestamdes att sent inkomna motioner behandlas pa den kommande 

extrastamman. 

19. Meddelande om plats dar stammoprotokollet finns tillgangligt 
Styrelseprotokollet kommer delas ut i pappersform och pa hemsidan. 

20. Foreningsstamman avslutas. 

Ordforanden avslutade motet och tackade deltagarna och onskade ett trevligt 
avslut pa lordagen. 

uii,L 
Max Hagelstam 

'~ 
Bjorn Erdal 
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